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Verslag vergadering Oudervereniging 21 juni 2017 

Aanwezig: Carrin, Rob, Jessica Remco, Lisette, Mariëlle, Rose en Erich 
Afwezig: Armel 
 
1.  Opening 
Rob heet iedereen welkom en opent de vergadering. Armel heeft zich 
afgemeld.  

2. Rondvraag 
Erich meldt dat de OV nu ook toegang heeft tot de bestanden van de OV 
die op de centrale schijf van school staan. De toeganggegevens tot deze 
bestanden zal aan een ieder verstrekt worden. 

Rob en Rose geven aan dat zij beide een geïnteresseerde hebben om zitting 
te nemen in de OV. Wanneer beide kandidaten toch geen belangstelling 
hebben dan zal een oproep geplaatst worden in de Socravaria. 

Carrin meldt dat de vraag om deel te nemen aan de Koningsspelen 
geagendeerd staat in de eerstvolgende teamvergadering. 

3. Vaststellen verslag vergadering 8 mei 2017 
Verslag wordt vastgesteld. 

4. Financiële stand van zaken 
Rose geeft aan dat zij graag op korte termijn alle bonnen van zowel de 
OV-leden als de teamleden ontvangt. 

De ALV van de OV zal in de volgende vergadering geagendeerd worden. 

Gevraagd wordt om de lijst met nieuwe kinderen op de gemeenschappelijke 
schijf te zetten. Carrin zal bij de administratie neerleggen. 

Rose zal met Liesbeth een tweetal zaken bespreken: 
1. I.v.m. de aanschaf van het Sinterklaaspak zou school hun budget aan de 
OV overmaken. Dit is nog niet overgemaakt. 
2. De aanschaf van de nieuwe microfoons en dan met name de verdeling 
van de aanschafkosten tussen school en OV. 
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5. Bespreken stand van zaken commissies 
a. Sportdag 
Het eten en drinken is door de OV aangeschaft. Ondanks de voorbereiding 
hebben de kinderen een leuke sportdag gehad. Gelukkig waren er ook 
genoeg hulpouders. De OV ziet graag dat in de toekomst de OV bij de 
voorbereiding wederom een rol vervult. 

b. Avondvierdaagse 
Er hebben 38 kinderen meegedaan. Er is zowel de 5 km als de 10 km gelopen. 
Uiteindelijk is alles goed gekomen al moest soms op het allerlaatste moment 
nog zaken geregeld worden. Mariëlle heeft voor volgend jaar twee ouders 
bereid gevonden om hiermee te helpen. 
Voor volgend jaar is de brief aangepast en is er een tijdlijn opgesteld. 
Het vooraf uitdelen van het eten en drinken is prima bevallen. 

c. Inloopmoment  
Tijdens het inloopmoment op 30 mei zijn er geen bezoekers geweest. 
Geconcludeerd wordt dat het organiseren van aparte momenten voor de 
inloop geen zin heeft. Volgend jaar gaan we inloopmomenten koppelen aan 
de kijkmiddagen. Deze zijn van 17.00 uur tot 19.00 uur. 

De suggestie om volgend jaar de inloopmomenten te koppelen aan de 
kijkmomenten in de klas wordt omarmd. 

d. Socratesdag 
De eerste commissievergadering heeft plaatsgevonden. Vlasman Catering 
heeft hun diensten weer aangeboden. De teamgeleding zal kijken welke 
spellen leuk zijn. 
De aankondiging en de oproep van hulpouders zullen in de laatste 
nieuwsbrief van dit schooljaar gezet worden. 
Rose geeft aan zich terug te trekken uit de commissie. 

e. Schoolreisjes 
Geconstateerd is dat er verschil bestaat tussen het eten en drinken tijdens de 
verschillende schoolreisjes. Zo was er voor de groepen 5/6/7 geen drinken 
geregeld. Dit was niet bij iedereen duidelijk. 
De suggestie wordt gedaan om zowel binnen het team als de OV een 
coördinator schoolreisjes aan te wijzen. De OV zal dit meenemen in het 
activiteitenoverzicht van volgend schooljaar. 

f. Versiercommissie 
Het thema “Lente” is goed ontvangen. 

 



g. Afscheid groep 8 
De leerlingen van groep 8 en het team eten op school. De OV financiert dit, 
het budget hiervoor is 350 euro. 
De boeken “Mijn schooltijd” worden geschonken door de OV. Vraag die 
gesteld wordt, wat doet de school eigenlijk voor groep. Is het een idee dat zij 
de kinderen een cadeautje geven. Rose zal dit met Eva bespreken. 

Mariëlle, Rose en Erich assisteren tijdens het eten. 

6. Sluiting 
Rob bedankt iedereen voor de inbreng en sluit de vergadering. 

 


